

Title (en)  
Display device.

Title (de)  
Werbevorrichtung.

Title (fr)  
Dispositif d'affichage.

Publication  
**EP 0545039 A1 19930609 (DE)**

Application  
**EP 92117422 A 19921012**

Priority  
DE 4133591 A 19911010

Abstract (en)  
The invention relates to a display device with a housing (1), which has a rectangular frame and in which is provided a support sheet (6) for receiving placards (7) for alternating display, the front part of the housing (1) being closable by means of a door (10) or the like which has a viewing pane (9) or the like. In order to improve a device of the generic type in a manner such that its overall handling is greatly simplified and can be carried out in a shortened time, it is proposed, according to the invention, that one or more mounts (11) be attached to the upper leg (2) or one of the lateral legs (4,5) of the frame, in which mount or mounts at least one tension roller (16) is rotatably mounted, bearing with its circumferential surface on the edge region of the support sheet (6) assigned thereto and, optionally, of a placard (7) located thereon. <IMAGE>

Abstract (de)  
Die Erfindung betrifft eine Werbevorrichtung mit einem einen rechteckförmigen Rahmen aufweisenden Gehäuse (1), in welchem eine Trägerfolie (6) zur Aufnahme von Plakaten (7) zur Wechselwerbung vorhanden ist, wobei der vordere Teil des Gehäuses (1) mit einer mit einer Sichtscheibe (9) od.dgl. versehenen Tür (10) od.dgl. verschließbar ist. Um eine gattungsgemäße Vorrichtung dahingehend zu verbessern, daß deren Handhabung insgesamt wesentlich vereinfacht und in verkürzter Zeit durchführbar ist, wird erfindungsgemäß vorgeschlagen, daß am oberen Schenkel (2) oder einem der Seitenschenkel (4,5) des Rahmens ein oder mehrere Halter (11) angebracht ist bzw. sind, in dem bzw. in denen mindestens eine Spannrolle (16) drehbar gelagert ist, welche mit ihrer Umfläche auf dem dieser zugeordneten Randbereich der Trägerfolie (6) und ggf. eines darauf befindlichen Plakats (7) aufliegt. <IMAGE>

IPC 1-7  
**G09F 7/00; G09F 15/00**

IPC 8 full level  
**G09F 15/00** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**G09F 15/0012** (2013.01)

Citation (search report)  
• [Y] US 4674214 A 19870623 - GANDY JAMES [CA]  
• [Y] FR 2570586 A1 19860328 - WODKA FRANCINE [FR]  
• [A] FR 2624062 A1 19890609 - CHENEL GUY [FR]  
• [A] US 3591940 A 19710713 - SLEMMONS JOHN W

Cited by  
WO03010737A1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DK ES FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0545039 A1 19930609; EP 0545039 B1 19960508**; AT E137876 T1 19960515; DE 4133591 A1 19930429; DK 0545039 T3 19960916; ES 2089336 T3 19961001

DOCDB simple family (application)  
**EP 92117422 A 19921012**; AT 92117422 T 19921012; DE 4133591 A 19911010; DK 92117422 T 19921012; ES 92117422 T 19921012